
 
 

Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 24. november 2020 kl. 18.30 - 20.30 
Skolen er vært med et stykke smørrebrød fra kl. 18.00. 

 

Afbud fra: Rikke Andersen, Erik Sørensen 

Mødeansvarlig: Charlotte Rohleder.  

Mødested: Skolens mødelokale ”Akvariet”  

 

ES – Erik Sørensen 

LD – Louise Dyreborg 

LB – Lisbeth Byrrisen  

CR – Charlotte Rohleder  

CB – Claus Bach 

RA – Rikke Andersen 

LH – Linda Hansen 

NH – Natasja Friismose 

BBC – Bo Bak Christiansen 

JJF – Johnnie Fischer 

CJ – Charlotte Jørgensen 

CF – Claus Fagerlund 

 

Pkt. Indhold Bilag Tids-

Ramme 

Ansvarlig Forventning 

0. Velkomst Louise Dyreborg – præsentationsrunde. 

 

 5 min. Alle Præsentation 

1. Godkendelse af referat. 

 

 5 min. CR Godkendelse 

 

 Linda Hansen skriver under og godkender på bestyrelsens vegne. 

 

2.  Elevrådet. 

 

 10 min. CR Orientering 

 Elevrådet er næsten færdige med at samle sammen på værdiregelsættet. Eleverne laver plakater over 

værdiordene. 

Alle elevrødderne i Odense har mødtes med Susanne Crawley vedr.: bl.a. at gøre skolerne miljøvenlige, 

hvad er en god skoledag, en god lærer, hvordan karaktererne påvirker, hverdagsparat, folkeskolens rolle 

mm. 

Opgaverne med at filmatisere kommunikationsguiden og have mere samarbejde med det yngste elevråd er 

på elevrådets liste over mulige opgaver. 

 

3. • Princip for opfyldelse af undervisningspligten 

ved udøvelse af eliteidræt eller deltagelse i 

musikskole 

• Status værdigrundlag 

 

   X 

    

   X 

15 min. CR, CJ Vedtagelse 

 Princippet for opfyldelse af undervisningspligten ved udøvelse af eliteidræt eller deltagelse i musikskole blev 

godkendt. Princippet bliver kommunikeret internt, lagt på hjemmesiden og sendt ud til forældregruppen på 

aula. 

Værdiregelsættet med forældreperspektivet blev præsenteret. Visionen blev rettet til: ”På Sanderumskolen 

udvikles livsduelige mennesker i forpligtende fællesskaber”. 

Bestyrelsen anbefaler at værdiregelsættet sendes til klasserådene, lægges på hjemmesiden, og at 

forældrerepræsentanterne besøger forældremøderne i klasserne efter sommerferien for at udbrede 

værdiregelsættet. 

 

4. Digital dannelse & antimobbestrategi. 

 

   70 min. CJ, CF Drøftelse 



 Udkastet til en justeret antimobbestrategi incl. en digital dimension blev præsenteret; umiddelbar feedback 

var at målet med strategien skulle justeres, så det lyder som et mål. 

Strategien blev gennemgået og den sendes ud, så forældrerepræsentanterne kan læse igennem stille og 

roligt: 

• Suppler gerne med ord fra værdiregelsættet. 

• Vær opmærksom på at mobning både er situationer og tilstande/kulturer. 

• Indtænk også konkrete anvisninger, hvordan det enkelte barn oplever det. 

Heldagsafdelingen (BH), og elevrådet (CJ taler med MB) inviteres til at læse, forstå og supplere 

formuleringerne efter behov. 

Det indledende arbejde på et ”Princip for digital dannelse” blev påbegyndt, ledelsen sammenskriver arbejdet 

og drøftelserne – processen fortsættes på de næste møder. 

 

5. Orientering: 

• Nyt fra formanden 

• Nyt fra ledelsen – Trivselsundersøgelsen 2020 

 

    

 

   X 

15 min. CR, CF Orientering 

 CR og LH har deltaget i hver sit kontaktudvalgsmøde, hvor skolechefen fortalte om strukturen for 

kontaktudvalget. Der er valgt en formand på specialområdet, og på almenområdet blev det besluttet at dele 

formandsskabet (som udarbejder dagsordnerne). 

 

Trivselsundersøgelsen 2020: Det blev i samarbejde med MED- og AM-udvalget besluttet, at arbejde med en 

fælles overskrift ”Social kapital og teamsamarbejdet” for alle skolens afdelinger. En konstruktiv aften for alle 

skolens medarbejdere blev et godt afsæt for det videre arbejde. 

 

6. Evt. 

 

  Alle  

 Kommende møde: 15. december fra kl. 18.00 – CR og 

CF aftaler evt. fremrykket mødetidspunkt. 

 

Kommende emner: 

• Moderne erhvervspraktik 

• COVID-19-erfaringer 

 

 

    

 

 


